
Wichtige Mitteilung 
zur Teilnahme an der Generalversammlung vom 1. April 2020

Sehr geehrte Aktionärin, sehr geehrter Aktionär

Zurich stellt das Wohlergehen ihrer Aktionäre über alles. In der gegenwärtigen Situation, in der einige 
öffentliche Veranstaltungen in der Schweiz abgesagt wurden, möchten wir Sie informieren, dass sich  
die Generalversammlung auf die statutarische Versammlung mit einer reduzierten Anzahl Vertreter und 
Mitarbeiter von Zurich beschränken wird. Im Anschluss an die Generalversammlung wird es, entgegen  
der Kommunikation in der Einladung, keinen Apéro geben. 

Unter den gegebenen Umständen bittet Zurich die Aktionäre, von einer persönlichen Teilnahme an  
der Generalversammlung abzusehen und stattdessen dem unabhängigen Stimmrechtsvertreter Weisungen 
zur Stimmabgabe zu erteilen (über die Antwortkarte, die Zutrittskarte oder über die Web-Anwendung  
der Computershare Schweiz AG). Wir danken Ihnen für Ihr Verständnis.

Important Notice 
regarding the Participation in the Annual General Meeting of April 1, 2020

Dear Shareholder

Zurich puts the wellbeing of its shareholders before all else. In the current environment, where some 
public events have been canceled in Switzerland, please be aware that the Annual General Meeting  
of Shareholders will be limited to the statutory meeting only with reduced attendance by its representa-
tives and staff; also, other than as communicated in the invitation, there will be no reception afterwards.

Given the current circumstances, Zurich encourages shareholders not to attend in person, but rather  
to provide voting instructions to the independent voting rights representative (by means of the reply card, 
the admission card or the online registration system of Computershare Switzerland Ltd). Thank you  
for your understanding.

Kontaktadresse: Zurich Insurance Group AG, Aktienregister, c /o Computershare Schweiz AG, Postfach, CH-4609 Olten,  
Telefon +41 (0)44 625 22 55, shareholder.services@zurich.com

Contact information: Zurich Insurance Group Ltd, Share Register, c /o Computershare Switzerland Ltd, P.O. Box, CH-4609 Olten,  
Phone +41 (0)44 625 22 55, shareholder.services@zurich.com


